





滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

惠顧鐵板燒晚市套餐「緋紅」,每位可享港幣200元折扣(最少2位;適用於每日晚上6時後)

HK\$200 off per diner upon the spending on Teppanyaki set dinner 'Hikou' (a minimum of 2 diners; after 6 pm daily)

正價每位 Regular price per diner:

港幣 1,688元

前菜 Appetizer

沙律 Salad

刺身3款 3 Kinds of Sashimi

清酒煮大蜆 Braised "Hamaguri" Clams with Sake

季節魚 Seasonal Fish

帆立貝 Scallop

活藍龍蝦 Live Blue Lobster

雪葩 Palate Cleanser

和牛三文治 Wagyu Sando

炒飯 Fried Rice

蔬菜 Vegetables

味噌湯 Miso Soup

甜品 Dessert

每2位更可獲贈清酒一瓶(300毫升)

A complimentary bottle of sake (300ml) for every 2 diners

1/10/2023 - 15/12/2023

優惠只適用於堂食。優惠不適用於2023年10月1至2日。須另收以正價計算之加一服務費。優惠不可與其他推廣、折扣、會員優惠或現金券同時使用。如使用此優惠,1957 & Co. Loyalty Program會員不可於是次惠顧賺取或兑換會員積分。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is for dine-in only. The offer is not applicable on 1 to 2 October 2023. Subject to 10% service charge, based on the regular price. The offer cannot be used in conjunction with any other offers, discounts, membership privileges or dining vouchers. 1957 & Co. Loyalty Program members can neither earn nor redeem points for their visit if they choose to enjoy the offer. Terms and Conditions apply. Please contact the merchant or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.